

Title (en)

DEVICE FOR AIR CONDITIONING OVERALLS OF A VEHICLE DRIVER.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUR ERWÄRMUNG DES BEKLEIDUNGSSTÜCKES EINER AUF EINEM KRAFTFAHRZEUG FAHRENDE PERSON.

Title (fr)

DISPOSITIF POUR CLIMATISER UNE COMBINAISON DE CONDUCTEUR DE VEHICULE A MOTEUR.

Publication

EP 0102360 A1 19840314 (FR)

Application

EP 83900719 A 19830225

Priority

FR 8203205 A 19820226

Abstract (en)

[origin: WO8302924A1] Device for air conditioning overalls of a motor vehicle driver, wherein the air circulation in the lines (4) which extend in the overall is provided by the depression prevailing at the inlet of the air filter (1) of the carburetor; it comprises a heater (6) mounted on the exhaust pipe (7); the lines (4) are held between the two walls of a removable lining which may be fixed by any conventional means in driver's overalls.

Abstract (fr)

Dispositif pour climatiser une combinaison de conducteur de véhicule à moteur dans lequel la circulation de l'air dans les gaines (4) qui s'étendent dans la combinaison est assurée par la dépression qui règne à l'entrée du filtre à air (1) du carburateur; il comporte un réchauffeur (6) monté sur le tuyau d'échappement (7); les gaines (4) sont maintenues entre les deux parois d'une doublure amovible pouvant être fixée par tous moyens usuels dans une combinaison.

IPC 1-7

B62J 33/00

IPC 8 full level

B62J 33/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B62J 33/00 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8302924 A1 19830901; EP 0102360 A1 19840314; FR 2522306 A1 19830902

DOCDB simple family (application)

FR 8300033 W 19830225; EP 83900719 A 19830225; FR 8203205 A 19820226